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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    5  
 
 

 
Příspěvek do 34. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 11.10.2017  
 
Zápis z komise dopravy konané 25. 9. 2017 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy č. 9 2017  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřim je předložen zápis z komise dopravy konané 25. 9. 2017. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z komise dopravy konané 25. 9. 2017 v bodech 1, 5 a schvaluje  
body 2, 3, 4, 6, dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 30. 10. 2017 (OD) 
  

 
 
 



 
 
 
 

 
 
 

Zápis č.9/2017 
z jednání komise dopravy, konaného dne 25.09.2017 ve velké zasedací místnosti 

MěÚ Kuřim od 18,30 hod. 
 

 
V době zahájení schůze v 18,30 hod. bylo přítomno 7 členů komise a tajemník.  
 
Komise byla usnášení schopná. 
 
 
Přítomni za komisi dopravy dle prezenční listiny: 
Ing Pančík,  Ing.Krčma,  pí.Můčková ,  Ing.Kotek, p.Nováček, Mgr.Ing.Němečková, 
Mgr.Vítek, Ing.Pazourek, p.Kupčík,  Ing. Vrabec,  p.Kubíček ,   
 
 
 
Dále:   Ing. Kovář 
 
 
Hosté: Mgr.Ing.Sukalovský, PaedDr. David Holman 
 
 
 
Program jednání:  
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing.Pančíkem 
Hlasováno: 7 pro.  
Návrh byl p řijat. 
 
1.Projednání návrhu územní studie SRPEK. 
Komise dopravy doporučuje možnost zapracovat do zadání Územní studie požadavek na 
zajištění potřebných pěších tras, včetně zvýšení počtu přístupů do lokality,  potřebných 
cyklistických tras,  vhodných dopravních tras pro jezdectví,  se současným zajištění dopravní 
obslužnosti pro osobní i nákladní automobily tak,  aby dopravní řešení v maximálně možné 
míře eliminovalo tranzitní dopravu. 
Komise dopravy doporučuje prověřit možnosti statické dopravy pro využití území 
k rekreačním účelům. 
Hlasováno: 7 pro.  
Návrh byl p řijat. 
 
2. Projednání nadstandartu dopravní obsluhy 
Komise dopravy doporučuje akceptovat cenovou nabídku 
Hlasováno:  6 pro,  zdržel se 1 
Návrh byl p řijat. 
 
 
 
 



3.  Úprava JŘ linky 310 
Komise dopravy nedoporučuje úpravu jízdního řádu linky 310 
Hlasováno:  6 pro   zdržel se 1 
Návrh byl p řijat . 
Pozn. Většina studentů jezdí spojen 07:03,  dále dle vyjádření KORDIS by takto nastavená 
změna jízdního řádu znamenala značný zásah do grafikonu a dalších návazností spojů a 
prodloužila by se doba čekání na spoj až o 6.min. 
 
 
4. Projednání žádosti o vyhrazení parkovacího místa   p.č. 2642/968 
Komise dopravy doporučuje radě města vyzvat žadatele pana Radima Řezáče k napravení 
stávajícího stavu dle aktuálního platného pasportu dopravního značení. 
Hlasováno:  pro 6    zdržel se 1 
Návrh byl p řijat . 
 
       
 
5. Sjezd na pozemek  pan  Pleskač,  Kuřim, ulice Kout 
Komise dopravy doporučuje souhlasit s realizací sjezdu. 
Hlasováno:  5 pro   zdrželi se 2 
Návrh nebyl p řijat . 
 
 
V 20:23 odešla Mgr. Ing. Jana N ěmečková  
 
 
6. Polyfunkční  dům ulice Tyršova 
Komise dopravy doporučuje  umístit dopravní značení umožňující zastavení pro zásobování 
a dopravní obsluze s časovým limitem 
Hlasováno:  5 pro   zdržel se 1 
Návrh nebyl p řijat . 
 
 
 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno ve 20:33 hod. 
 
Zapsal: Kovář 
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